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  Protokoll  
styrelsemöte 
2021-10-25 
 
Nr 11/2021 
6 bilagor 

Närvarande: 
Ulf Grufman, ordförande    
Siv Rosenqvist, Bengt Svensson. Lars Östman, Torsten Hemph, 
Gunnevi Norgren, Britt Söderlund, Annikka Genberg  
Frånvarande   
Raouf Ayoub 
 
Övriga närvarande: 
Anders Björendahl, Nils Rydén (båda t.o.m. punkten Medlemmar under paragraf 5) 
 
 
§1 Mötets öppnande 

 Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 
 

§3 Samrådsverksamheten 
 Anders informerade om att de nya stadgarna för förbundet finns att se på 

nätet, gäller från 2022-01-01. Viktigaste förändringar är datum för betalning 
av avgifter och en något tveksam skrivning om icke-medlemmars deltagande i 
SPF-evenemang. 

 
 Dessutom informerade han om möten med närpolisen och om hälsovården i 

kommunen samt från ordförandekonferensen (se bilaga från Siv). 
 
 Nästa KPR-möte kommer att behandla bl.a. utbildning, snöröjning, 

verksamhetsplanen för 2022, kvalitetspeng för hemtjänsten, Seniorernas hus 
samt Väsbys 70-årsjubileum. 

 
 Ett stort samråd om hemtjänsten har hållits och en rapport på 55 sidor har 

tagits fram. Nils konstaterade att väldigt många av SPF’s synpunkter har 
förbigåtts med tystnad. Dessutom att det är problem med arvoden för våra 
deltagare i samrådet. Han framförde också att han ser det som önskvärt att 
möten framöver sker fysiskt och inte på distans. 

 
 Enligt kommunens verksamhetsplan med budget 2022 ska en ”jämför 

service”-funktion utvecklas där det går att jämföra de olika företag som 
arbetar med omsorg i kommunen. 

 
§4 Föregående styrelseprotokoll  
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 Protokoll nr 9/2021 och nr 10/2021 (konstituerande möte) godkändes. 
 
§5 Rapporter 
 -Ekonomi 
 Vi bör diskutera om vi skall betala bidrag till Vänner i Väsby, inget beslut togs. 

Resultatet blir antagligen omkring +50’ i st f -105’ och vi har f.n. ca 775’ i 
tillgångar. Bidrag från kommunen för folkhälsoveckan är beslutat men ännu ej 
utbetalt. I övrigt se bilaga. 

 
 -Medlemmar 
 Siv meddelar att det i år återigen blir ett julaftonsevenemang i Lions regi på 

Himmel & Pannkaka. Planering för seniormässan i mars pågår tillsammans 
med kommunen. Gemenskap i Väsby och kompisbordet på Himmel & 
Pannkaka har mottagits positivt. I övrigt se bilaga. 

 
 -Resekommittén 
 Se bilaga. 
 

- Programkommittén 
 Frågan är var första vårcafét (i februari) kan hållas, på Lindhem eller i 

Seniorernas hus. För säkerhets skull annonseras Lindhem som lokal.  
 
 Inledningsvis antogs det att det kunde bli problem med planerat 

medlemsmöte 22/11 p.g.a. att Brolle o Boppers skall repetera i scenrummet. 
Efter ett telefonsamtal visade det sig att det inte blir något problem, de tar 
paus de 2 timmar vi bokat det.  

 
 Angående mötet med julsmörgås 20/12: Förtäring, dricka och kaffe kostar 165 

kr. Dessutom vill de ha extra betalt för dukning. Ulf tar upp diskussion med 
cafét om detta.  
Beslut: Kostnaden för medlemmarna beslutades bli 100 kr för detta möte. 

 
 I övrigt, se bilaga. 
 
 -Friskvårdskommittén 

Se bilaga. 
 
 -Hemsidan 
 Inget att rapportera/diskutera. 
 
 -Programbladet 
 Adressen till föreningen skall ändras till den nya i Seniorernas hus. Styrelse 

och kommitté-medlemmar skall rapporteras till Anna-Karin Pommer och Siv för 
att läggas in i programmet under Bra att veta. Görs av Ulf för styrelsen och 
respektive ansvarig för kommittéerna. Vi bör i programbladet göra reklam för 
GiV och kompisbordet för att nå de medlemmar som inte har email.  

 
 För framtiden, det vore trevligt med foton på styrelsen. Beskrivningarna för 

resor måste kortas ner i programbladet, detaljerad information får ges på 
annat sätt. Dock inget beslut om var i så fall. 
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 Vi måste hitta någon ny som redigerar programbladet fr.o.m. hösten. 

 
§6 Seniorernas Hus 

Kommunen har meddelat att de bör vara klara med renovering och möblering 
under januari, så i bästa fall kan vi flytta in före 1 februari. Det skall vara 
möjligt att sätta in dörrar eftersom huset bara är Q-märkt, inte K-märkt. 

 
 Beredande av avtal pågår på kommunen. Vi skall få använda gemensamma 

ytor (främst stora salen på övervåningen är aktuell) hyresfritt. 
 
§7 Månadsmötet 

Bemanning enligt lista från Siv. Kassan sätts upp på ytan framför matsalen 
och där får medlemmarna mingla tills de kan släppas in i scenrummet, några i 
taget. Ingen garderob. 
 
Ulf hälsar välkommen och Britt presenterar föredragshållaren. 
 

§ 8 Eldsjälsresorna 
Totalt 85 personer har anmält sig till de 3 tillfällena. Hur många inbjudningar 
har gått ut? Ingen på mötet visste, men efter mötet har det framkommit att 
116 inbjudningar sänts ut. 

 
§9 Kandidat till distriktsstyrelsen 
 Beslut: Styrelsen beslutar att föreslå Anders Björendahl. 
 
§10 Beslut om avgift för medlemsmöte 1 december 
 Beslut: Styrelsen beslutar att tidigare beslut, att det skall vara kostnadsfritt för 

medlemmarna, kvarstår. 
 
§11 Ev. brev till Attendo rörande mathållning 
 Det handlade egentligen om ett kommunalt boende (Brobacken), inte Attendo. 

Problemet är löst, anmälaren är nöjd så ingen ytterligare åtgärd behövs. 
 
§12 Övriga frågor 
 Det finns en affisch från SPF om att bli medlem. Siv kompletterar med 

kontaktuppgifter för Väsby och sätter upp på anslagstavlorna. 
 

§13 Nästa styrelsemöte 
Måndagen den 22 november kl. 0900, i enlighet med tidigare beslut. Bengt 
bokar lokal. 

 
§14 Ordföranden avslutade mötet. 
 Mötet avslutades kl 10:55. 
 
 
 
Vid protokollet:   Ordförande: 
 
 

Bengt Svensson   Ulf Grufman 


